
Referat FAU møte 31.3-25 

Tilstede: 

Mariana Olofsson, Bjørn Erik Vaag, Helena Gaundal, Irena Starman, Gro Bergsmo, 
Hallvard Sandnes, Marianne Sandstad, Jan Oddvin Fjerstad, Marita Näslund   

SAK 3 – Gjennomgang referat FAU 27.1-25 

Skøytebane har ikke vært aktuelt skoleår 24/25. Bygdesentralen V/Bjørn Ingen Ånonli 
skal se om de kan være ansvarlig for dette skoleåret 25/26 

 

Sak 4 – Gjennomgang av referat SMU 05.02-25 

 

Sak 5 – Elevundersøkelsen  

Skulle gjerne fått sammenlignet resultatet fra samme årskull. Da kan vi se om resultatet i 
dag er det samme som når dagens 10.klassinger gikk i 7.klasse. Har det blitt endringer 
eller er resultatet likt?  

- Som forelde kan vi bistå med å fremsnakke skolen, samarbeid og motivere.  
- Foreldre kan samles allerede i barnehage for å bli bedre kjent med hverandre. 

Dette kan skape bedre miljø når barna starter på skolen. 
- Klassekontakter til 7. og 10.trinn gjennomgår undersøkelsen på foreldremøte.  
- Jobber videre med undersøkelsen i neste FAU møte 

 

Sak 6 -  Uteområdet is-bakken 

- Hva skal til for å få fjernet noen trær? Ble uteområdet støttet med tippemidler, er dette en 
kontrakt som løper over en viss tid, slik at det etter hvert blir mulig å gjøre endringer på 
uteområdet? 

- Finnes det utenomhus-plan for Snåsa skola? Når ble den revidert sist? (SMU)  

 

Sak 7 – Skogen 

Sissel og vaktmester skal ha befaring. Leder i FAU ønsker å bli med på befaring. Dette for 
å få se/høre muligheter og begrensninger i fht at elevrådet kom med ønske om 
foreldredugnad oppe i skogen. 

 

Sak 8 – århjul 

- 17.mai legges til 
- 7.klasse har ansvar for flaggborg.  



- 8.klasse har ansvar for kaƯesalg og aktiviteter.  

 

Eventuelt 

- KaƯesalg på foredrag `nettvett`. 10.klasse fikser dette, hvis ikke så spør de 9. klasse. 
 

 

Ref 

Jan Oddvin Fjerstad 

 


